
Na cestě za diplomem každý občas 
zaváhá.  Nejste v tom sami.

DOSTUDUJ,  
MÁ TO SMYSL

„Pocit, že na školu možná nepatříš, že ty jsi ten, kdo 
se učí pomaleji a zvládá míň, jsme tehdy měli skoro 
všichni. S každým ročníkem se ale dostaneš dál 
a naučíš se, jak se starat i sám o sebe, abys vydržel 
a škola tě bavila.“

Zuzana Špačková,
absolventka lékařské fakulty, psychiatrička

„Ze začátku jsem ve škole moc nevěděl, která 
bije. Spousta teorie mi začala dávat větší smysl 
až později v praxi. Škola vás totiž nepřipraví 
na první den, kdy z ní vycházíte, ale na zbytek 
života.“

David Pavlík, 
absolvent fakulty informatiky  
a CIO v Kiwi.com

www.dostudujto.cz


